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Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter, opent de zitting om 18u. 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 30 
augustus 2017 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. PI Heynsdaele te Ronse 
Raamovereenkomst “Vervangen buitenschrijnwerk door 
aluminium schrijnwerk (hoofdgebouw)” 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 
 
De heer Jef Van Pee vraagt of deze instelling onder het 
beleidsdomein onderwijs valt. Gedeputeerde Hertog antwoordt 
dat het Provinciaal Instituut Heynsdaele effectief een 
schoolinstelling is en dus provinciaal kan blijven.  
 
De heer Rik Franck vraagt of het schrijnwerk ook de glaspartijen 
bevat. Mevrouw Mia Versijpt kan dit bevestigen. 
 

3. PTI te Hamme 
Schenking CNC-draaibank 
Aanvaarding van de schenking 
 
Geen opmerkingen. 

4. Scholen 
Schenking praatpalen… 
Aanvaarding van de schenking 
 
Geen opmerkingen. 

5. Islamitische erediensten 
Islamitische Gemeenschap Yavuz Sultan Selim te Ledeberg 
Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2016 
 
Geen opmerkingen. 

 

6. Project Kerk in het Midden 
Pilootcase “Participatietraject kerk Wachtebeke-Overslag” 
Goedkeuring van de overeenkomst 
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De heer Kurt Moens zegt dat dit een zeer interessant project is 
en vraagt zich af waarvoor de financiële middelen juist worden 
ingezet. Mevrouw Anneke Lippens antwoordt dat de middelen 
ingezet worden voor tijdelijk personeel, communicatie, het 
ondersteunen van het participatietraject en de voorbereiding en 
uitwerking van een instrumentenkoffer. Daardoor kan het project 
na de twee pilootcases uitgerold worden. De tweede case, 
waarvan de overeenkomst ook aan de raad wordt voorgelegd, 
zal complementair zijn aan de eerste van Wachtebeke-Overslag. 
 
De heer Jef Van Pee vraagt of de stad Gent ook in aanmerking 
komt voor dit project. Er wordt geantwoord dat het project “Kerk 
in het midden” specifiek focust op het herbestemmen van 
plattelandskerken. De stad Gent heeft al een goedgekeurd 
kerkenbeleidsplan en andere mogelijkheden.  
 
De heer Rik Franck merkt op dat het personeelslid dat 
aangetrokken is voor het project tijdelijk is en vraagt zich af of de 
expertise niet mee zal verdwijnen. Mevrouw Anneke Lippens 
antwoordt dat het net de bedoeling is om deze expertise – eens 
opgebouwd - te delen met andere personeelsleden van de 
directie en die verder te kunnen inzetten en uitrollen in Oost-
Vlaanderen.  
 
De heer Tim Moens vraagt of de provincie dit specifiek project 
nog mag doen gezien de afslanking. Mevrouw Anneke Lippens 
antwoordt dat dit project focust op onroerend erfgoed wat een 
materie is die bij de provincie blijft. Bovendien zet het project in 
op een segment dat momenteel nog nagenoeg braak ligt, 
namelijk het ondersteunen en begeleiden van de zoektocht naar 
geschikte functies voor herbestemming van plattelandskerken. 
De nood op dit vlak is groot en de instrumentenkoffer die 
ontwikkeld wordt binnen het traject van “Kerk in het midden” kan 
daar een grote hulp betekenen.  
 
De heer Luc Moens vraagt zich af of dit niet eerder een 
structureel project moet worden gezien de nood die er heerst. 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat dit na afloop van 
het project moet bekeken worden. Dit is voor de volgende 
legislatuur. 
 

7. Cvba Waalse Krook – vervanging Gerda Zenner-De Gryze 
Aanduiding van 1 plaatsvervangend lid in de Algemene 
Vergadering 
 
Geen opmerkingen.  
 

8. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke – 
buitensportvelden  
Aanleg BMX-parcours 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 
(Dit agendapunt werd als tweede punt behandeld.) 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt de heer Thomas 
Vandenpoel voor die het project toelicht aan de hand van een 
powerpointpresentatie.  



 

 

Hij licht de inplanting en uitwerking van het BMX-parcours toe en 
geeft ook toelichting bij de mogelijkheden en diverse opties die 
het dossier voorziet. 
 
De heer Luc Maes vraagt naar het waarom van de luifel. De 
heer Thomas Vandepoel antwoordt dat dit de renners droog 
houdt gedurende het wachten. Bovendien biedt de luifel 
mogelijkheden om combinaties te maken met andere functies 
zoals opslag. 
 
De heer Jef Van Pee vraagt naar de lengte van het parcours. De 
heer Thomas Vandenpoel antwoordt dat dit 400 meter is. Het 
BMX-parcours is bovendien zo ontworpen dat het volledig kan 
voldoen aan de richtlijnen voor internationale wedstrijden.  
 
De heer Eric Scheire vraagt of dit nog de bevoegdheid is van de 
provincie vanaf 2018. Gedeputeerde Hilde Bruggeman 
antwoordt dat de provincies de autonomie behouden op wat zij 
aanbieden op provinciale domeinen. 
 
De heer Kris Van Caenegem vraagt naar de meerkost en de 
meerwaarde van de starthelling van 8 meter. Gedeputeerde 
Hilde Bruggeman zegt dat de starthelling van 8 meter enkel voor 
wedstrijden is, maar dat men er nu al rekening mee houdt dat dit 
als uitbreiding kan worden voorzien. Het kan met de sportclubs 
besproken worden om hier samen in te investeren. De 
starthelling van 5 meter daarentegen zal frequent gebruikt 
worden.  
De openbare aanbesteding met opties biedt de mogelijkheid om 
op basis van de voorstellen en prijzen gericht en onderbouwd 
keuzes te maken. 
 
De heer Eric Scheire vraagt zich af het domein Blaarmeersen 
met de huidige BMX-piste geen betere locatie is.  
Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat de BMX-piste op 
de Blaarmeersen een oefenpiste is en dat er op de 
Blaarmeersen geen plaats meer was om een internationaal 
BMX-parcours aan te leggen. 
 
De heer Kris Van Caenegem informeert of de sporten BMX en 
skate niet gecombineerd kunnen worden. Gedeputeerde Hilde 
Bruggeman antwoordt dat de BMX-sport en skatesport toch 
andere insteken vragen en eisen stellen. 
 
Mevrouw Lena Van Boven vraagt of er ook verhuur voorzien 
wordt van BMX-en? Gedeputeerde Hilde Bruggeman beaamt 
dit. 

9. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke – sportsite 
leveren, plaatsen en verhuren van modulaire units voor de 
tijdelijke huisvesting van personeel en opvang publiek tijdens 
werken 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van mededingingsprocedure met onderhandeling. Europees 
bekendgemaakt. 
(dit punt werd als eerste punt behandeld) 
 
Gedeputeerde Bruggeman leidt het punt kort in. Zij benadrukt 



 

 

dat het de bedoeling is om tijdens de werken de beide locaties 
van de sportsite Puyenbroeck zo efficiënt mogelijk open te 
houden. In de raadszitting van november volgt nog een tweede 
dossier met betrekking tot de tijdelijke overkapping van het 
zwembad.  
 
De heer Stijn Van Hoey licht het project toe aan de hand van 
een powerpointpresentatie. Bijzondere aandacht gaat naar de 
timing van werken en de communicatie tijdens en over de 
werken zodat het publiek steeds goed weet welke delen open en 
gesloten zijn op welk moment. Hij benadrukt dat door het 
blijvend open houden van een deel van de zweminfrastructuur 
het tekort waarmee scholen en clubs kampen ten dele kan 
opvangen worden.  
 
De heer Rik Franck informeert naar de overkapping en 
benadrukt dat dit goede vondst is. 
 
De heer Kris Van Caenegem vraagt of het water ook wordt 
verwarmd en of dit aanbod ook voor de clubs geldt. De heer 
Stijn Van Hoey antwoordt bevestigend en zegt dat de clubs zeer 
tevreden zijn dat zij hierdoor een basiswerking kunnen blijven 
aanbieden. 
 
De heer Eric Scheire vraagt of het niet interessanter is om de 
modulaire units aan te kopen in plaats van voor 20 maanden te 
huren. Mevrouw Mia Versijpt zegt dat zowel huur en aankoop 
werden onderzocht en voor 20 maand de huurformule het 
voordeligst was. 
 
De heer Jef Van Pee vraagt of bij slecht weer de termijn wordt 
verlengd. Dit is niet geval. Die ligt vast.  
De heer Van Pee meent zich ook te herinneren dat het 
zwembad net geen 50 meter is. Gedeputeerde Hilde Bruggeman 
zegt dat die mythe niet in stand moet gehouden worden. Het 
zwembad is gehomologeerd voor wedstrijden tot op 2mm van 50 
meter.  
 

10. Sport – reglementering 
Oost-Vlaamse Sportringen 
Vaststelling van het reglement, inwerkingtreding op 05 oktober 
2017 tot en met 31 december 2017 en opheffing van het 
reglement van 18 december 2013 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman licht kort het punt toe. Begin 
2017 vond de uitreiking plaats van de Oost-Vlaamse Sportringen 
van 2016. Gezien de afslanking van de provincies wil de 
Provincie Oost-Vlaanderen nog eind dit jaar de Sportringen 
2017 uitreiken.  
 
Mevrouw Magda Haentjens informeert of hetzelfde geldt voor de 
sectoren Cultuur en Welzijn. Hierop wordt bevestigd 
geantwoord. De prijzen van de beleidsdomeinen die worden 
overgeheveld, worden dit jaar gezamenlijk uitgereikt op 18 
december 2017 in het ICC. 
 



 

 

11. Algemeen kansenbeleid – Armoedebestrijding 
Toekenning van projectsubsidies aan de vzw’s SIVI, De 
Zuidpoort en Uilenspel 
 
De heer Jef Van Pee merkt op dat dit drie Gentse projecten zijn 
en vraagt zich af waarom zij aankloppen bij de provincie. Zij 
hebben toch andere mogelijkheden?  
Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat de provincie toch 
moeilijk Gentse projecten die armoede en kinderarmoede 
bestrijden, kan uitsluiten . Ons logo “Voor Ieder van ons” heeft 
hen mogelijks ook geïnspireerd. 
De heer Jef Van Pee vraagt zich af waar dergelijke projecten 
terecht kunnen vanaf 2018.  
Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat zij zich kunnen richten 
naar Vlaanderen maar dat er meer dan waarschijnlijk verlies zal 
zitten op de fijnmazigheid van de ondersteuning. 
 

12. Wonen – sociale huisvestingsmaatschappijen – vervanging 
Gerda Zenner-De Gryze 
Aanduiding van 1 effectief lid in de Algemene Vergadering van: 

- shm De Gentse Haard 

- shm Volkshaard 

- shm Kleine Landeigendom Het Volk 

- shm WoninGent 
 
Geen opmerkingen. 

 

13. Varia 
Geen variapunten.  
 

De voorzitter sluit de vergadering om 18 u 50. 

 

Ambtenaar-verslaggever  De voorzitter    

 

Anneke Lippens   Goedele De Cock 


